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AGENDA ALGEMENE LEDENVERGADERING 

vrijdag 30 november 2018 om 19.30 uur 
in clubhuis Het Middenvak 

sportpark Rielerenk 

NB: eind november / begin december werkt de aannemer aan de vervanging van het 
hoofdveld en aan de bestrating rond het clubhuis. We zullen zorgen dat het clubhuis 
toegankelijk is.  

Inloop vanaf 19.00 uur 
• Vanaf 19.00 uur kun je zien hoe het staat met de vervanging van het hoofdveld en de 

nieuwe belijning van het 2e veld. BEO-bestuurslid Marcel Top is dan aanwezig om 
uitleg te geven en vragen te beantwoorden.  

1. Opening 

2. Ingekomen stukken / afmeldingen 

3. Mededelingen van het bestuur 

4. Verslag vergadering 8 juni 2018 (bijgevoegd) 
• Voorstel: verslag vaststellen 

5. Benoeming bestuurslid (zie bijlage) 
• Sjoukje ter Horst benoemen als bestuurslid Activiteiten 
• Kennisnemen van taakverdeling bestuur 

6. Jaarverslagen bestuur en commissies (zie bijlage) 
a. Bestuur  
b. Technische commissie 
c. Activiteitencommissie  
d. Contactcommissie  
e. Beheer en Onderhoud 
f. Kantinecommissie 

Voorstel: verslagen voor kennisgeving aannemen 
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7. Financiën  
a. Jaarrekening seizoen 2017-2018 (zie bijlagen) 
b. Verslag van de kascontrolecommissie (bijgevoegd) 
• Voorstel: de balans en de staat van baten en lasten goedkeuren en décharge 

verlenen aan het bestuur en in het bijzonder aan de penningmeester. 
c. Benoeming kascommissie  
• Rien Prinsen treedt af als lid van de kascommissie, Wim Wagenvoort kan lid blijven, 

reservelid Ralph de Rooij kan doorschuiven.  
• Voorstel: nieuw reservelid benoemen 

8. Jubilea 
• Huldiging jubilarissen: Gerrit Oltlammers, Wim Wagenvoort, Marcel Aa, Marcel Top, 

Jos Israel, Alex Luinge, Tjarko Lucas. 

9. Uitreiking Dinie Uit den Bogaardprijs 
• De leden van Devinco hebben genomineerd: Wim Dorgelo, Alex Luinge, Marcel Top. 
• De prijs gaat naar … 

10. Rondvraag en sluiting 
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Verslag Algemene Ledenvergadering Devinco 
vrijdag 8 juni 2018, om 19.30 uur, clubhuis Het Middenvak

Aanwezig:  
Matthijs Rademaker, Gertjan den Hertog, Thijs Nijland, Anne van der Spek, Kornelis Jorna, 
Marjan den Hertog, Karien Flinkert, Wim Dorgelo, Annet Smit, Frank Harterink, Erika 
Lagerweij, Suzanne Kappenburg, Marlies Bosma, Yvonne Langedijk, Roelant Smits, Romy 
Aa, Inge Smit, Haske Mast, Gerrit Muiderman, Rob Wilkens, Willem Scheper, Remko 
Voordendag, Ineke Voordendag, Joas Rouw, Hans Albers, Christa Top, Marcel Top, Tessa 
Top, Afke Bolt, Harald Pouwel, Hanneke v/d Weg, Alex Luinge, Christiaan Udo, Ingrid 
Zijlstra, Kees Nelemans 

Afgemeld:
Imre Neuteboom, Monika Karaszkiewicz, Robertjan Zomer, Benno Otten, Marja Otten, Taco 
Valk, Erik van der Burg, Harrie Luinge, Gé Luinge, Vincent Smit, Rien Prinsen, Marion 
Jansen, Martin Borsje, Marjan Fluit, Wim Wagenvoort, Mary Steegeman, John Steegeman, 
Hans Bechtel, Loes Beets, Marlijn Lunenborg, Maarten Verstrijden, Marjet Verstrijden, 
Cynthia ter Hove, Michiel Tamminga, Peter Meijer, Carjanne Meijer, André Korf de Gidts, 
Sjoukje ter Horst, Herma Machiavello, Matijs Vrielink, Monica Lagerweij, Hinke Quarré, Truus 
Steenbruggen, Lynn Vlaswinkel, Wybren de Jong, Mark Broekman, Erwin Steegeman, Ralph 
de Rooij, Anouk Wagenvoort, Astrid Dorgelo, Danique Dorgelo, Trienke Scheper, 

1. Opening 

Voorzitter Matthijs Rademaker opent de vergadering om 19.35 uur. Hij heet alle aanwezigen 
van harte welkom en licht de agenda kort toe.  
Er zijn aan 35 leden aanwezig volgens de presentielijst. Dus het quorum is er en we mogen 
besluiten nemen. 

2. Ingekomen stukken / afmeldingen 

Er zijn geen ingekomen stukken. De afmeldingen voor deze ALV staan bovenaan het verslag 
genoemd. 

3. Mededelingen van het bestuur 

a. mededeling over recent bestuursbesluit 

Matthijs zegt dat de vorige ALV over gouden regels en sociale veiligheid heeft gesproken. 
Ook zijn vertrouwenscontactpersonen (VCP) aangesteld. Helaas heeft zich een geval 
voorgedaan waarin de VCP in actie moest komen en het bestuur maatregelen heeft 
genomen ten aanzien van een lid. Het bestuur staat achter het besluit, maar vond het 
moeilijk om het te nemen. Daarom wil het bestuur dit evalueren. Gerrolt Ooijman is bereid 
om het bestuur en andere direct betrokkenen te begeleiden. Het bestuur zal er op terug 
komen als er lessen uit getrokken kunnen worden.  
Hans Albers waardeert de zorgvuldigheid waarmee is gehandeld.  
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b. Rookvrije sportaccommodatie 

Matthijs licht toe dat rookvrije sportaccommodatie een actueel item is. Verschillende 
organisaties benaderen Devinco hierover. Vijf jaar geleden is een oplossing gevonden met 
het “pafdak” als plek voor rokers. Het bestuur vond de gevonden oplossing met het pafdak 
evenwichtig. Het bestuur neigt ertoe zich volgend op te stellen. Maar het is aan de leden om 
hierover te beslissen. Daarom legt het bestuur de vraag voor  
Haske Mast is zelf voor een rookvrije accommodatie, als roker, en wil wel een peiling onder e 
leden. 
Ingrid Zijlstra wijst op de mogelijkheid dat het officieel rookvrij is, maar aan de achterkant van 
de accommodatie nog steeds wordt gerookt. 
Hans Albers denkt dat het probleem wordt verplaatst naar het hek. 
Afke Bolt is wel voorstander van een discussie. Roken op een sportaccommodatie geeft een 
slecht voorbeeld voor de jeugd. Volwassenen beslissen zelf of ze roken, maar ze geven wel 
een voorbeeld aan de jeugd.  
Ineke Voordendag is ook voor een discussie 

Matthijs concludeert dat het bestuur een discussie met alle opvattingen zal starten. Dit komt 
in de volgende ALV terug. 

4. Verslag vergaderingen 8 december 2017 
Over het verslag zijn geen vragen en opmerkingen.  
Ingrid Zijlstra vraagt hoe het staat met de hesjes voor scheidsrechters in opleiding. 
Kornelis Jorna zegt dat deze zijn besteld. 

De ledenvergadering stelt het verslag vast.  

5. Vernieuwing kunstgrasvelden 
Marcel licht toe dat het bestuur al enkele maanden in gesprek is met de gemeente. De 
onderlaag van het hoofdveld is onderzocht op toxische stoffen. Het resultaat is goed en de 
onderlaag mag blijven liggen. Dat scheelt geld en tijd bij de vervanging. Het gesprek over 
inrichting van het hoofdveld loopt nu. Marcel schetst besproken opties.  
Over het tweede veld ging Marcel voor de optimale oplossing, d.w.z. nieuwe belijning en 
grondpotten. Dat is gelukt! De gemeente heeft een plan gestuurd. Het bestuur heeft hierop 
positief gereageerd. De planning is dat het werk deze zomer de start, zodat de belijning voor 
het nieuwe seizoen klaar is. 

Matthijs geeft aan dat ook de deskundige van het KNKV erbij is betrokken. Het veld blijft als 
geheel beschikbaar voor trainingen. Het overleg gaat over de inrichting en belijning. De 
verwachting is dat het hoofdveld voor de tweede helft van het veldseizoen 2018-2019 
vervangen is.  

Haske Mast heeft begrepen dat het spelen op het hoofdveld komend seizoen niet is 
toegestaan.  
Marcel zegt dat alle wedstrijden op het tweede veld zullen zijn. Het bestuur wil geen risico’s 
lopen op het hoofdveld. 
Karien Flinkert vraagt welk kunstgas wordt gelegd.  
Marcel antwoordt dat het weer kunstgras ingestrooid met zand wordt.  
Matthijs vult aan dat het nieuwe kunstgras op het huidige hoofdveld in totaal dezelfde 
afmetingen zal hebben.  
Remko Voordendag en Willem Scheper pleiten voor meer ruimte op huidige tegelpad langs 
de bosrand. Dat is handiger voor het publiek en het materiaalwagentje.  
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Marcel Top wil dit het liefst bereiken door het hek met gaas naar achteren te plaatsen. Ook 
wil hij graag een materiaal hok centraal op het veld.  

Willem Scheper wil nog kijken hoe het dit najaar gaat bij het verdelen van de trainingen over 
het beschikbare veld.  
Marcel Top zegt dat hij heeft overlegd met de experts van het KNKV en de gemeente. 
Matthijs Rademaker zegt dat er nog geen brief is met de formele afkeuring.  
Ineke Voordendag vraagt hoe het gaat met het schoolkorfbaltoernooi.  
Matthijs Rademaker stelt voor om er nuchter mee om te gaan. In het gesprek met de bond 
en de gemeente brengt het bestuur de besproken suggesties in. Als er meer suggesties zijn, 
dan hoort het bestuur dat graag. 

Matthijs stelt vast dat de vaart er in zit en dat hij in september nieuwe 2e veld en in het 
voorjaar een nieuw hoofdveld verwacht.  

De ledenvergadering neemt kennis van de stand van zaken vernieuwing kunstgrasvelden.

6. Nog beter korfballen 
Kornelis Jorna geeft een presentatie over Spelenderwijs verbeteren, als basis voor 
uitwerking technisch beleid. Hij vindt het goed het op de ALV over korfbal gaat, waant daar 
gaat het toch om bij Devinco. Zie voor de presentatie de bijgevoegde hand-out van de 
presentatie.  

In zijn presentatie geeft Kornelis aan dat de TC een positieve ontwikkeling ziet in het spelt bij 
de senioren en de jeugd. De TC wil naar één lijn voor alle teams. Daarbij wil de TC goed 
doordenken wat dit betekent voor het technisch beleid (trainingen, selecteren, hoofdtrainer, 
materiaal). De TC bespreekt dit het komend halfjaar binnen de vereniging om input te 
krijgen. Ideeën zijn welkom. Het streven is op ALV van eind 2018 de uitkomsten te 
bespreken. 

Hans Albers maakt selectie van nabij mee en ziet ook hoe getrokken wordt aan spelers. Wil 
Devinco daar actiever in worden? 
Kornelis Jorna vindt dat het gaat om fundamentele keuze die ook aan de orde komt in het 
gesprek van de TC. Hij wil dit graag plaatsen in het kader van de gezamenlijke ambities.  

Remko Voordendag vindt dat we hierover goed moeten nadenken, want het heeft gevolgen 
voor de vereniging. 
Ineke stelt voor mogelijkheden te zoeken om de betere jeugdspelers uitdagingen bieden, 
bijvoorbeeld via de selectie van Oost. 
Haske Mast is wel voor het faciliteren van selectiespelers om hier te komen korfballen. 
Marjan den Hertog en Wim Dorgelo vinden dit een verkeerd signaal tegenover andere leden 
en vrijwilligers 
Karien Flinkert is voorstander van het opzetten van een hele lijn voor jeugdspelers vanaf de 
F tot de senioren met eisen voor de verschillende leeftijden en groepen.  
Kornelis weet niet of het beleidsdocument van de TC zo concreet wordt. In ieder geval 
komen algemene vragen over selecteren, presteren en voor plezier korfballen aan de orde.  

Kornelis Jorna gaat in op Spelenderwijs, het korfbaltechnische traject. Met de app en de 
clinic zijn bijna alle jeugdtrainers bereikt. Kornelis is hierover erg enthousiast.  

Joas Rouw stelt voor om aan het begin van het volgend seizoen de jeugdtrainers (weer) te 
informeren.  
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Kornelis Jorna zegt dat dat gaat gebeuren. De TC organiseert structureel 2 of 3 
bijeenkomsten oer seizoen voor trainers.  

Marja den Hertog vraagt of is geëvalueerd boe vaak de app wordt gebruikt. Haar beeld is dat 
de clinic prima was, maar de app nog weinig wordt gebruikt. 
Karien Flinkert merkt op dat niet alle trainers de app hebben. 
Kornelis Jorna zegt dat er nu eerst een beperkt aantal licenties is genomen. Hij wil kijken hoe 
de informatie beter toegankelijk wordt voor de jeugdtrainers.  

Over fluiten is de vorige ALV gespreken. Onder leiding van Vincent Smit komt er nu een 
structureel beleid.  
Tessa Top heeft na haar opleiding voor scheidsrechter weinig meer gehoord van 
begeleiding.  
Kornelis heeft hierover graag contact, want het is wel de bedoeling dat er begeleiding is en 
meestal is dat ook gebeurd.  

Korfbalmasterz is voor 85 senioren van Devinco verplicht. Hiervan hebben toto nu toe 41 het 
gehaald, dus 44 mogen officieel niet korf ballen…  Dit is een punt van aandacht. Je moet het 
spelregelbewijs echt hebben. 

Opmerkingen na de presentatie: 
Ingrid Zijlstra bepleit om talentvolle spelers al vroeg perspectief bieden zo dat ze eerder 
blijven.  
Haske Mast vindt het een mooie presentatie, maar mist het spelplezier, wat toch erg 
belangrijk is. 
Kornelis Jorna bevestigt dit. Daarop wil de TC ook inspelen 
Matthijs Rademaker wijst op het beleidsplan van Devinco: alle spelers ongeacht niveau 
ontwikkelen zich. 
Thijs vraagt om trainers ook te ondersteunen bij de sociaal-emotionele kant. Ze moeten goed 
kunnen omgaan met kleine kinderen en pubers.  
Karien Flinkert vult aan dat steun ook nodig kan zijn al een team dat geen team is 
Kornelis Jorna zegt toe dit mee te nemen.  

7. Privacyverklaring Devinco  
Thijs Nijland zegt in een toelichting dat ook Devinco voor de vraag staat: hoe gaan we om 
met persoonsgegevens en de nieuwe wet (AVG)? Het bestuur is voor een praktische 
aanpak. Het bestuur legt nu een privacyverklaring voor aan de ALV. Ook is een overzicht 
opgesteld met alle gegevensverwerkingen binnen Devinco (register).  

Karien Flinkert vraagt of de VOG wordt geregistreerd. Die wordt bij de betrokken leden 
vastgelegd in de ledenadministratie in Sportlink.  
Ineke en Remko Voordendag vragen naar de app van het KNKV. Veel ouders waren niet 
helemaal op de hoogte van wat die inhield. 
Christa Top licht toe dat dit een verantwoordelijkheid van het KNKV is.  
Matthijs Rademaker vat samen dat de bottomline is dat we gegevens moeten gebruiken 
waarvoor ze versterkt zijn. Tips hoort hij graag.  

De ledenvergadering besluit de privacyverklaring vast te stellen.
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8. Wijziging huishoudelijk reglement 
Matthijs licht toe dat het gaat om wijzigingen over vertrouwenscontactpersonen, social media 
en gegevensbescherming. 

De ledenvergadering stelt de 6e wijziging van het Huishoudelijk reglement vast: 

9. Begroting 2018-2019 
Gertjan den Hertog geeft een toelichting op de begroting 2017-2018. Hij heeft ook zoals 
gebruikelijk een financieel overzicht van het lopende seizoen gemaakt. Gertjan verwacht een 
licht positief resultaat, met weinig afwijkingen t.o.v. de begroting.  
De begroting voor het volgende seizoen bouwt hierop voort. De veranderingen zitten in meer 
bondskosten, omdat er iets meer teams zijn Ook betalen we meer zaalhuur, omdat we hopen 
meer zaaluren te krijgen. De kosten van PR kunnen omlaag, omdat veel digitaal en dus 
goedkoper kan. De kosten voor het veld zijn hoger, omdat de gemeente de huur met het 
nieuwe veld wil verhogen. De kosten voor schadeverzekering gaan omlaag, omdat Gertjan 
een andere verzekering heeft gekozen. De inkomsten voor contributies zijn hoger, vooral 
door het midweekteam dat na de sluiting van de vorige begroting is gestart. De verhuur van 
de kantine is hoger. Bixo blijft weer 5 jaar, tegen een hogere huur, die echter niet wordt 
geïndexeerd. De opbrengsten van de kantine: er is nu een pinautomaat, waarbij je geen 
abonnement betaalt, maar een bedrag per transactie. De ervaringen zijn positief. Op 
trainingsavonden wordt de helft gepind, maar de omzet is niet verhoogd. Op de zaterdag 
wordt meer contant betaald, maar is er een hogere omzet, vooral door de daghap. De 
deelname aan de daghap is flink toegenomen.  

Ineke Voordendag stelt voor om een daghap bij de ALV aan te bieden, dan komen er ook 60 
mensen.  

Frank Harterink vraagt naar de kosten van de pinautomaat. 
Gertjan den Hertog wil hierover een vraag voorleggen: hoe gaan we om met de extra 3% 
kosten van de pinautomaat. Door de hogere omzet is dit nu geen probleem. Gertjan wil dit 
aanzien en eventueel later een besluit nemen.  
Hierover wordt kort van gedachten gewisseld. Gertjan geeft hierbij aan dat voor kleine 
verenigingen de huidige aanbieder van de pinautomaat goed scoort in vergelijkingen. 

Afke Bolt stelt voor om jacks voor jeugdtrainers beschikbaar te stellen. Dat is niet alleen leuk 
voor de jeugdtrainers, maar zo zijn de jeugdtrainer ook duidelijk aanspreekbaar en het is 
goed voor de uitstraling. 
De aanwezige leden ondersteunen dit voorstel met een applaus. Ideeën over het beheer 
worden geopperd.  
Matthijs Rademaker zegt toe dat het bestuur het voorstel in de vergadering van komende 
maandag bespreekt.  

De ledenvergadering besluit de begroting 2017-2018 goed te keuren. 

10. Samenstelling commissies en bezetting functies 2018-2019 
Matthijs verwijst naar het toegezonden overzicht. Er is een aantal vacatures. De betrokken 
commissies zijn daarmee bezig.  
Joas Rouw mist in het overzicht Elles Klein Rouweler bij de Activiteitencommissie.  
Thijs Nijland zegt dat nog enkele onnauwkeurigheden inzitten. Excuses aan Elles.  

De ledenvergadering stemt in met de bezetting van commissies en functies voor het seizoen 
2017-2018. 
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11. Samenstelling bestuur 2018-2019 
Matthijs wijst op het rooster van aftreden. Gertjan den Hertog en Marcel Top zijn aftredend, 
maar ook beschikbaar.  
De ledenvergadering gaat met een applaus akkoord met hun herbenoeming. 

Matthijs gaat in op het vertrek van Wim Dorgelo. Met Wim vertrekt een gepassioneerd 
bestuurslid. Matthijs ziet voor Wim vier passies: 1e zijn vrouw Astrid, 2e zijn dochters Danique 
en Shania die beiden bij Devinco korfballen, 3e fotografie en 4e Devinco. Wim deed al veel 
voor hij bestuurslid werd en hopelijk blijft hij dat ook doen. Wat Wim kenmerkt is dat er ook 
wat gebeurt, Wim is iemand die wat gedaan krijgt. Veel van de foto’s bij Devinco zijn van de 
hand van Wim, maar daar staat hij dus zelf niet op. Tegelijkertijd eigenlijk ook wel, want 
zonder foto’s van Wim is Devinco bijna niet voorstelbaar. Na 5 jaar met zijn kenmerkende 
inzet als bestuurslid wil Wim zich richten op andere zaken. Bij het afscheidscadeau voor Wim 
gaat het om de passies fotografie en Devinco. Matthijs overhandigt namens het bestuur een 
foto waarop de activiteiten van Wim in de afgelopen jaren worden uitgebeeld, en bloemen.  

Wim weet dat bij een afscheid een afscheidswoord hoort. Dat wil hij niet doen, en hij verwijst 
naar zijn blog van maart 2018, waarin hij aangeeft dat zijn bevlogenheid voor vereniging 
blijft. Dus wie een beroep op hem wil doen, kan hem aanschieten.  

Matthijs vraagt wie o wie kan Wim vervangen als bestuurslid voor contact en activiteiten. Het 
bestuur heeft goede hoop dat het binnenkort een oplossing vindt die in de volgende ALV kan 
worden geformaliseerd.  

De ledenvergadering:
• herbenoemt Gertjan den Hertog tot penningmeester 
• herbenoemt Marcel Top tot bestuurslid beheer en onderhoud. 
• wacht een voorstel voor de benoeming van een bestuurslid contact en activiteiten af. 

12. Rondvraag en sluiting 
Romy Aa komt nog even terug op de discussie over roken: het pafdak is ook een 
schuilplaats bij regen. Zij zou graag een overkapping aan de voorkant van het clubhuis zien.  
Marcel Top geeft aan dat BEO daar al een keer naar heeft gekeken. Nadeel is dat het 
donkerder wordt in het clubhuis en dat de aansluiting op gevel moeilijk is.  
Matthijs Rademaker zegt toe dat dit idee wordt betrokken bij de rook-discussie.  

Inge Smit zegt dat de vertrouwenscontactpersonen (VCP) hebben geprobeerd voor zomer in 
gesprek te gaan met iedereen die met kinderen en G spelers werkt bij Devinco. Dat is niet 
gelukt, maar in september houden de VCP’s weer bijeenkomsten. Zij roept alle betrokkenen 
op om dan te komen.  
Karien Flinkert zegt dat bij Devinco nog steeds veel foto’s worden gepost op social media. 
Mag dat wel nu de Avg er is? 
Wim Dorgelo meldt dat hij zijn eigen Facebook-pagina met foto’s om die reden heeft 
stopgezet.  
Thijs Nijland zegt dat voor een vereniging ook “gerechtvaardigd belang” als grondslag voor 
het publiceren van foto’s kan gelden. De grondslag hoeft niet altijd toestemming te zijn. De 
KNKV heeft hierover ook goede informatie.  
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Ingrid Zijlstra zegt dat laatst bij dreigend onweer trainingen zijn afgelast, maar dit was voor 
ouders nogal onduidelijk. Zij wil graag een afspraak maken over met een duidelijke lijn hoe 
de TC hierover beslist. Het kan ook gaan om afgelasten bij gladheid of code oranje. 
Afke Bolt vindt het nog wel lastig één algemene lijn te formuleren. Er spelen veel factoren 
mee, zoals waar je vandaan moet komen en de leeftijd van kinderen en trainers. Ouders 
hebben ook zelf een verantwoordelijkheid.  
Kornelis Jorna vindt dat we hierover als vereniging moeten nadenken. Nu is het niet goed 
geregeld.  
Willem vult aan dat behalve de TC ook de terreinbeheerder kan beslissen dat trainingen niet 
doorgaan. Verder vindt hij dat de communicatie beter kan.  

Inge vraagt naar de toegezegde evaluatie van het eerste jaar met teamouders.  
Matthijs Rademaker zegt dat het bestuur dit gaat doen. 

Haske Mast hoort nu en ook bij trainingen e.d. ideeën van mensen over de accommodatie. 
Waar kunnen ze met die ideeën terecht? 
Matthijs Rademaker kan zich een bijeenkomst hierover voorstellen. Zelf hoort hij ook ideeën 
uit de vereniging komen.  

Matthijs Rademaker dankt alle aanwezigen voor hun inbreng. Hij roept de aanwezigen op om 
de volgende dag naar laatste wedstrijd van Gerrit Muiderman te komen. Matthijs sluit de 
vergadering om 21.40 uur.  
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•41 gehaald
•44 nog niet
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Agendapunt 5 Benoeming bestuurslid  

Voorstel: 
• Sjoukje ter Horst benoemen als bestuurslid Activiteiten 
• Kennisnemen van taakverdeling bestuur 

Toelichting: 

Bestuurslid Activiteiten 
Bij de (her)benoeming van bestuursleden op de ledenvergadering van 8 juni 2018 was er 
nog een vacature. De ALV heeft toen besloten een voorstel voor de benoeming van een 
bestuurslid contact en activiteiten af te wachten. 

Deze zomer hebben wij Sjoukje ter Horst bereid gevonden om bestuurslid activiteiten te 
worden. Zij vormt voor de Activiteitencommissie een duo met Eunice van Luit. Zie ook het 
stukje hieronder uit de nieuwsbrief van oktober 2018 waarin beiden zich voorstellen.  

Taakverdeling bestuur seizoen 2018-2019 
De bestuurstaak communicatie & PR was nog vacant. Matthijs Rademaker en Thijs Nijland 
nemen samen deze taak dit seizoen op zich. 
De samenstelling en taakverdeling van het bestuur is daarmee als volgt: 
• Matthijs Rademaker voorzitter / communicatie & PR 
• Thijs Nijland secretaris / communicatie & PR 
• Gertjan den Hertog penningmeester 
• Kornelis Jorna  bestuurslid technische zaken 
• Sjoukje ter Horst  bestuurslid activiteitencommissie  
• Marcel Top bestuurslid beheer en onderhoud accommodatie 

Deventer, 19 november 2018 

Matthijs Rademaker, voorzitter 
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A. Verslag bestuur 2017-2018 

Het bestuur kijkt terug op een goed jaar voor Devinco. De afgelopen jaren zijn we in 
verschillende opzichten gegroeid, en dat heeft zich in het afgelopen seizoen gestabiliseerd.  
Hieronder gaan we in op de belangrijkste onderwerpen in het bestuur in het afgelopen 
seizoen. 

Beleidsplan Devinco naar 2020 

Als bestuur gaan we uit van het beleidsplan dat de ledenvergadering eind 2016 heeft 
vastgesteld. De belangrijkste doelstellingen voor 2020 zijn: 

1. de vereniging blijft licht verder groeien 
Devinco behoudt ten minste het huidige aantal van 320 leden, maar groeit bij voorkeur 
naar 350 leden 

2. Devinco 1 is een stabiele 2e klasser  
het prestatieniveau van de andere selectieteams en de jeugdteams sluit hierop aan. 
Devinco investeert in de kwaliteit van de trainers en scheidsrechters 

3. de vereniging zet in op ledenwerving bij vooral de jongste jeugd (E, F en 
Kangoeroes) en op ledenbehoud bij vooral de oudere jeugd (A en B) 
Jeugd aantrekken blijft hard werken, zeker als we een beter evenwicht tussen de 
aantallen jongens en meisjes willen bereiken. De aandacht gaat vooral naar E/F en A/B. 
C/D is gelukkig een betrekkelijk stabiele groep. 

4. de vereniging heeft voldoende actieve vrijwilligers.  
Bij Devinco is de norm “iedereen helpt”. We verzetten samen veel werk om op de huidige 
groei vast te houden en onze ambities te realiseren.  

5. het hoofdveld is vernieuwd 
het huidige veld is aan vervanging toe en daar wij willen een veld met de nieuwe 
(zaal)afmetingen. 

Bij 1:  

Het ledenaantal is – na de groei in de periode 2010-2015 – de laatste jaren vrij stabiel rond 
de totaal 320. Positief is dat het aantal spelende leden is blijven stijgen tot ongeveer 200. Zie 
hieronder voor de precieze aantallen. 

Bij 2:  

Sportief gezien zien we een goede ontwikkeling bij de selectie en de jeugdteams. In het 
breedtekorfbal zijn er zijn we blij met de nieuwe aanwas bij het vijfde en de midweek. De TC 
werkt aan een steviger technisch beleid. Het afgelopen seizoen heeft Devinco het certificaat 
“arbitrage-proof” gehaald.  

Bij 3:  

Devinco heeft de vaste momenten voor werving, zoals het schoolkorfbal en de 
Koningsspelen (Kangoeroegames). Onze vereniging is ook steeds meer op internet 
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zichtbaar in allerlei portals voor sport en jeugd. Devinco heeft een wervingsactie voor de 
Kangoeroes in gang gezet, met als resultaat een nieuwe kangoeroe-groep met enthousiaste 
begeleiders. Het bestuur streeft naar een meer gestructureerde aanpak van de werving van 
jeugd (vooral jongens). Daarvoor zijn echter ook vrijwilligers nodig.  
Het afgelopen seizoen hebben enkele vrijwilligers een toernooi met G-korfbalteams 
voorbereid. Dat is in september 2018 – succesvol – gehouden en heeft het in zich een mooi 
nieuw vast Devinco-evenement te worden. 

Bij 4:  

We prijzen ons gelukkig met de inzet van vele vrijwilligers. De commissie en functies binnen 
Devinco zijn over het algemeen goed bezet. In mei 2017 was er de vrijwilligersmarkt, 
waarvan we veel profijt hebben gehad. Ook is het mooi dat de TC – met de nodige 
inspanning - steeds twee trainers voor de jeugdteams weet te vinden. Op evenementen, 
zoals het DEF-toernooi en het schoolkorfbal staan steeds vele Devinco-leden klaar.  
Het afgelopen seizoen had ieder jeugdteam een teamouder, die de coaches ondersteunt met 
organisatorische zaken. De invulling van de taak zal geleidelijk duidelijker worden. De eerste 
ervaringen zijn positief. Belangrijk is ook dat ouders zo meer bij de vereniging betrokken 
raken.  

Er zijn ook taken en functies waarvoor het lastig is vrijwilligers te enthousiasmeren. Om te 
beginnen hebben we te weinig scheidsrechters, ondanks het beleid dat de TC en de 
scheidsrechterscoördinator hebben opgezet. Ook rond sponsoring zijn we al lang 
onderbezet.  

Waardering van vrijwilligers is belangrijk. Na een goed initiatief vanuit de TC heeft bestuur 
een werkwijze vastgesteld, waarin commissies en coördinatiefuncties de ruimte hebben om 
op een spontane manier de vrijwilligers te bedanken.  

Bij 5: 

In het seizoen 2017-2018 hebben het bestuur en een ingestelde kerngroep veel tijd besteed 
aan de vernieuwing van het veld. Het gaat de nieuwe belijning op het tweede veld en de 
vervanging van het kunstgras op het hoofdveld. Er was veel overleg met gemeente, 
sportbedrijf en KNKV. Het ziet er naar uit dat de inspanningen in het seizoen 2018-2019 
worden beloond. Vanaf maart 2018 hebben we vernieuwde velden met de kleinere 
veldafmetingen. 

Ledenvergaderingen  

De opkomst op de halfjaarlijkse ALV’s is meestal rond de 35 tot 40 leden. We hebben 
afgelopen seizoen steeds net het quorum gehaald. Het bestuur vindt het gesprek en de 
brainstorms met de leden leuk en nuttig. De aanwezigheid en inbreng nieuwe leden en van 
ouders waarderen we zeer. Zo zijn enkele ideeën, die in de ALV zijn ingebracht 
(scheidsrechterskleding en -begeleiding, jassen voor de trainers) inmiddels uitgevoerd. 

Netwerken 

Het bestuur is regelmatig namens Devinco aanwezig op bijeenkomsten met gemeente, 
sportbedrijf, de bond, andere korfbalverenigingen en andere partners. Zo doen we contacten 
op en horen we over nieuwe (beleids)ontwikkelingen. 
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De gemeente Deventer heeft een discussie over Beheer & Onderhoud Sportaccommodaties 
gestart. Conclusie was uiteindelijk dat privatisering van sportaccommodaties slechts beperkt 
voordelen en veel nadelen heeft. Deze discussie was wel een mooi opstapje voor het 
overleg over de Devinco-velden en over het gebrek aan zaaluren in de sporthallen. Dit heeft 
inmiddels tot resultaat geleid. 

Kritiek en communicatie 

Soms zijn leden niet tevreden over de gang van zaken bij Devinco. Onder andere bij het 
werk van de Technische Commissie komt dit voor. De TC gaat immers over de zaken die 
spelers direct raken. De TC steekt veel energie in de afwegingen van de teamindeling e.d. 
Daarbij doen zich bijna per definitie vragen en teleurstellingen voor. Dan is de communicatie 
nog belangrijker dan de inhoud van het besluit over bv. de indeling van een team of speler. 
We staan daarom open voor kritiek, óók over de manier van communiceren. 

Wel merken we, dat reacties soms behoorlijk scherp of beschuldigend zijn. Laten we met 
elkaar uitgaan van de goede bedoelingen en de inzet van een ieder. Laten we oog hebben 
voor de teleurstelling voor een speler en daar naar handelen in de communicatie. Maar het 
bestuur roept jullie op om de persoon van vrijwilliger, die zich inzet voor de vereniging, te 
respecteren. 

Tot slot vinden we het belangrijk vooral ook oog te houden voor vele zaken die goed gaan.  

Devinco sociaal veilig 

In december 2017 heeft de ledenvergadering ingestemd met instemmen met invoeren van 
de “7 gouden regels”, vertrouwenscontactpersonen en het verplicht stellen van verklaring 
omtrent gedrag voor trainers/ coaches, scheidsrechters, Technische Commissie, 
Activiteitencommissie, VCP’s en bestuur. Hiermee hebben we een mooie stap gemaakt naar 
de “sociaal veilig Devinco”. 

Privacy en gegevensbescherming 

In mei is de nieuwe privacywetgeving, de Avg, van kracht geworden. In juni 2018 heeft de 
ledenvergadering een privacyverklaring voor Devinco vastgesteld. Het bestuur heeft een 
overzicht gemaakt van alle verwerkingen van persoonsgegevens (register). Het bestuur kiest 
voor een praktische aanpak die past bij een sportvereniging met vrijwilligers. We blijven 
scherp en voeren stapsgewijs verbeteringen door.  

Ledenaantallen Devinco (vanaf 2010): 

Hieronder staat een overzicht van de aantallen leden van Devinco vanaf 2010. In de eerste 
vijf jaren (2004-2009) van de vereniging veranderde het ledenaantal amper. Devinco startte 
met 242 leden. De aantallen zijn na verwerking van de einde‐seizoen‐bedankjes en 
aangepast voor leeftijd komend seizoen. 
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*) Steunleden zijn donateurs en ouderleden. Deze zijn alleen verenigingslid geen bondslid. 

Samenstelling 

Het bestuur bestond het seizoen 2017-2018 uit: 
• voorzitter: Matthijs Rademaker 
• secretaris: Thijs Nijland 
• penningmeester: Gertjan den Hertog  
• activiteiten en contact (communicatie & PR): Wim Dorgelo 
• technische zaken: Kornelis Jorna  
• beheer & onderhoud: Marcel Top 
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B. Technische Commissie 

Bezetting 

De TC bestond uit:  
• Kornelis Jorna: voorzitter, G-korfbal en Scheidsrechters, en breedtekorfbal senioren 

(4+5+6+midweek) 
• Willem Scheper: wedstrijdkorfbal senioren (1+2+3)  
• Merwin Bosman: jeugd (A+B) (tot en met mei 2018) 
• Roeland Smits: jeugd (A+B) (vanaf feb 2018) 
• Afke Bolt: jeugd (C+D+E+F) 
• Carjanne Meijer jeugd (E+F+Kangoeroes) 

Daarnaast heeft de TC goed samengewerkt met wedstrijdsecretariaat, de 
scheidsrechterscoördinator en coördinatoren van de G-teams. 

Kader 

Er zijn veel leden, waaronder veel jeugdleden, actief als trainer en coach bij verschillende 
teams waaronder het G-korfbal. Tevens zijn vele leden als scheidsrechter actief. Pieter 
Bouwma heeft een goed tweede jaar achter de rug als coach van Devinco 1 en is nu volop in 
zijn 3e jaar bezig. Het 2e is met Alex en Hans in goede handen. Het 3e heeft zichzelf gered 
waarbij Alex gelukkig sinds het nieuwe zaalseizoen weer wat kan doen in de trainingen.  
Verder waren alle jeugdploegen voorzien van voldoende trainers. Niet altijd makkelijk omdat 
voor elkaar te krijgen, maar zo zie je maar weer dat veel jeugdspelers zich toch 
verantwoordelijk voelen. De G wordt nog steeds enthousiast begeleid door Loes en haar 
team. 

Competitie 

Er is weer door een groot aantal teams competitie gespeeld. Devinco 1 heeft zich in de zaal 
knap gehandhaafd in de 2e klasse en is er helaas op het veld niet in geslaagd om te 
promoveren naar de 2e klasse. Een aantal ploegen in het breedte-korfbal, de jeugd en van 
onze G werden kampioen.  

Scheidsrechters 

Vincent Smit heeft dit seizoen de scheidsrechter coördinatie gedaan. Het begeleiden van 
(jonge) minder ervaren scheidsrechters is hierbij goed opgepakt. Dit krijgt zijn vervolg in het 
nieuwe seizoen. 

Veld en zaalhuur 

Op het veld is ruimte voor alle teams om twee keer per week te trainen. Tijdens het 
zaalseizoen is er een structureel tekort aan zaaluren. Gelukkig is er vanaf zaalseizoen 2018-
2019 iets extra ruimte op de maandagavond en in een sportzaal in Rivierenwijk. Dit blijft 
echter een punt van aandacht.  
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DEFinco-toernooi 

Ook is het DEFinco-toernooi dit seizoen weer gehouden op ons veld. Het werd opnieuw een 
groot succes door het enthousiasme van de kinderen en hun coaches, het goede weer en de 
inzet van heel veel vrijwilligers. 

Schoolkorfbal 

Elk jaar wordt het schoolkorfbal groter. Het was ook dit jaar een goed geregeld toernooi waar 
de scholen ook enthousiast van werden. Het doel is om korfbal bekender te maken en er 
misschien leden aan over te houden. Dat lukt bijna altijd wel. 

C. Activiteitencommissie 

Bezetting 

De Activiteitencommissie heeft het afgelopen jaar bestaan uit:
• Wim Dorgelo (aanspreekpunt van bestuur)
• Elles Klein Rouweler
• Erwin Steegeman
• Jorrik Albers en 
• Joas Rouw.

Activiteiten 

De AC heeft in de loop van het seizoen verschillende activiteiten georganiseerd om naast het 
sportieve aspect ook het sociale aspect binnen de vereniging te versterken. De opkomst bij 
de activiteiten het afgelopen jaar was redelijk goed te noemen. 

Op Hemelvaartsdag vond voor de tweede keer het tientoernooi met afsluitende BBQ plaats. 
In juni is het korfbalseizoen afgesloten met de jaarlijkse Hennie Ebelerdag. Daarbij heeft de 
AC gekozen voor een vernieuwde opzet. Dat willen wij het volgende seizoen verder 
uitbouwen. 

Het traditionele jeugdkamp vond na jaren plaats zonder Wim Dorgelo. Dat betekende even 
wennen in de organisatie, maar ook dit jaar was het kamp een hoogtepunt voor de Devinco 
jeugd. De inbreng van een aantal ouders heeft daarbij goed geholpen.  

Nieuwe samenstelling 

Voor het nieuwe seizoen treedt Erwin terug. Sjoukje ter Horst en Eunice van Luit komen de 
AC versterken.  

D. Contactcommissie

Media in alle geledingen 

De contactcommissie onderhoudt contact met de media in alle geledingen. We proberen om 
Devinco zoveel mogelijk onder de aandacht te brengen. Dit doen we via de lokale pers op 
papier en digitaal. Daarnaast zijn voor Devinco de social media (Facebook, Instagram, 
Twitter) en de website zijn daarbij belangrijke pijlers om te laten zien wat wij als vereniging 
doen en om de naamsbekendheid te vergroten.  
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Bezetting 

Het kernteam voor social media en de website bestond uit  
• Christa Top 
• Nigel Zweverink 
• Thijs Nijland en  
• Wim Dorgelo.  

Het kernteam wordt ondersteund door diverse vrijwilligers op de verschillende media. Daarbij 
willen wij graag de hele vereniging in beeld hebben.  

E. Beheer en onderhoud 

De bezetting 

De commissie Beheer en Onderhoud bestond in het seizoen 2017-2018 uit de volgende 
mensen: 
• Marcel Top 
• Gerrit Muiderman  
• Harry Luinge 
• Roel Venema 
• Gerrit Rouw 

Het Middenvak 

In het middenvak zijn het afgelopen jaar geen wijzigingen geweest. Regulier onderhoud heeft 
wel doorgang gevonden. 

Kleedkamers 

De kleedkamers zitten aan het einde van de levensduur, de douches hebben we voorzien 
van andere thermostaten echter een geweldige vooruitgang heeft dit niet gegeven. Met de 
gemeente zijn de gesprekken gestart over de vervanging van/ renoveren van de 
kleedkamers. 

Buitenterrein 

Gedurende het afgelopen jaar zijn er plannen gemaakt voor de vervanging van de 
kunstgrasmat op het hoofdveld met daarbij de aanpassingen aan de belijning van het 2e veld. 
De gemeente heeft opdracht gegeven aan de aannemer Sallandse United om beide zaken te 
realiseren. 

Donderdagploeg  

De donderdagploeg heeft het afgelopen jaar wederom er voor gezorgd dat het Middenvak en 
het buitenterrein er technisch goed bij stond. 
Het groenonderhoud is dit jaar op dezelfde voet doorgezet als het jaar daar voor. 
Het peil van de groenvoorziening is hierdoor er op vooruit gegaan. 
Tijdens de halfjaarlijkse controlerondes van de gemeente is elke keer de opmerking dat het 
er goed uitziet. 
Wat een punt van aandacht is binnen de donderdagploeg en rondom het groenonderhoud is 
de grootte van de ploeg en de gemiddelde leeftijd binnen de donderdaggroep. 

BIXO 

De samenwerking tussen Devinco en Bixo is goed, er zijn korte lijnen en er wordt snel 
geschakeld. 
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Speerpunten voor 2018-2019 

• Geluidinstallatie optimalisatie. 
• Schilderwerk binnen in het Middenvak. 
• Schilderen buiten achterzijde. 
• Aanpassingen rondom de velden i.v.m. het nieuwe kunstgras en belijning van het 

hoofdveld en aanpassing belijning 2e veld. 
• Aanpassen palen i.v.m. nieuwe grondpotten velden. 
• Interieur kantine in samenwerking met de Bixo. 
• Overleg over kleedkamers met gemeente. 

F. Kantinecommissie 

Samenstelling 

De samenstelling van de kantinecommissie is het afgelopen jaar gelijk gebleven: 
• Gertjan den Hertog 
• Anne van der Spek 
• Astrid Dorgelo 
• Gé Luinge 
• Sybald Agema. 

De kantine 

Het is ons het afgelopen jaar wederom gelukt de barbezetting, in grote lijnen rond, te krijgen, 
zowel tijdens evenementen als op de reguliere trainings- en wedstrijddagen.  

Hoogtepunt van het jaar was de introductie van de pinautomaat waarmee het 
betalingsverkeer soepel verloopt. 

De introductie van de GEZONDE smoothie op zaterdag door Astrid Dorgelo is een succes en 
zal gecontinueerd worden. De daghap is inmiddels vast onderdeel van de zaterdag wanneer 
de selectie thuis speelt, tevens populair bij onze tegenstanders!  

Klus- en boendagen 

De klus- en boendagen werden druk bezocht en waren zeer geslaagd. Het middenvak is van 
binnen en buiten geschrobd en geboend, buiten zijn er sleuven gegraven voor de 
bekabeling, is er aan de isolatie van het middenvak gewerkt en geveegd en geruimd. Jong 
en oud hebben hier een bijdrage aan geleverd. 

Hierbij willen we iedereen bedanken die zich, op welke wijze dan ook, heeft ingezet om er 
samen met ons weer een geslaagd jaar van te maken.  



Nominaties 
DINIE UIT DEN BOGAARD – prijs 

2017-2018

1. Wim Dorgelo 

Wim toont al jaren grote inzet voor Devinco. Hij fotografeert en schrijft verslagen, en helpt 
bij de daghap. Hij deed een stapje terug uit de Activiteitencommissie en later uit het 
bestuur, maar zijn voorspelling kwam uit: “Je zult me zeker nog zien”. Wim was de grote 
trekker van de organisatie van het eerste G-toernooi van Devinco op 1 september 2018. 
Een succesvol evenement, dat het in zich heeft een vast evenement te worden.  

2. Alex Luinge 

Alex verricht veel werk als trainer, begeleider, regelaar en klankbord voor de selectie van 
1, 2 en 3. Hij is officieel trainer van senioren 2, maar als er een probleem opgelost moet 
worden of iets geregeld moet worden, dan kijkt hij niet naar anderen: Alex pakt dit zelf op 
en besteedt hier wekelijks vele uren aan. Met als resultaat complete teams en geen 
afgelaste wedstrijden.  

3. Marcel Top 

Marcel zet zich in voor het beheer de accommodatie, samen met de BEO-mannen. Vaak 
gebeurt dat buiten het beeld van de korfballers. Afgelopen seizoen was het extra druk 
met de nieuwe belijning van het tweede veld, de vervanging van het hoofdveld, de 
nieuwe alarminstallatie en het onderhoud in de kleedkamers. Daarbij ondervond Marcel 
ook tegenslag en stress. Maar hij heeft volgehouden en er vele uren in gestoken, in de 
avondenuren, onder werktijd, vrije zaterdagen en tijdens vakanties. 
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